
Straumesvingen Vel 

Styremøte referat, møte nr 5 – 2019 

Dato: 05.11.2019 

Til stede: Olav Golten, Madelen Eide, Norodd Løvås  Knut Olav Eide, Odd Einar Kolltveit og Anne 
Barth 

Sak 
nr 

Tema Ansvarlig/frist 

1 Møteplan for resten av året: 
Tirsdag 23.4 kl 19: Tema dugnad 
Tirsdag 11.6 kl 19: Tema Sanktans 
Tirsdag 10.9 kl 19:  
Tirsdag 5.11 kl 19: Planlegge generalforsamling 
Tirsdag 26.11 kl 19: Søreide kirke 
 

Anne kaller inn. 
 
 
 
 
 
 

2 Det nye styret fordelte verv og særskilte ansvarsområder: 
(At noen har et særansvar betyr ikke at vi andre ikke skal 
bidra, men det er de som er kontaktpersoner og 
koordinerer de andre sin innsats.)  
Leder: Anne Barth  
Kasserer: Olav Golten  
Vann/Avløp: Norodd  
Lekeplass oppe og nede: Madelen 
 

 

3 Krav om kontingent 2019 (kr 3000) sendt ut rett over 
nyttår. Årsmøteprotokoll vedlegges denne. 
Status på manglende kontingent for 2018: 
Det må vurderes å sende forliksklage, slik at kravet ikke 
blir foreldet. Evt forliksklage og begjæring hos 
Namsmannen. 
 
23.4.19: Vedrørende fjorårets manglende kontingent er 
den  betalt.  
3 kontingenter mangler i år.  
11.06.2019: 2 kontingenter mangler. Vi tar en siste runde 
dør til dør til de 2 som ikke har betalt.  
10.09.19: 1 kontingent mangler. 
05.11.19: 1 kontingent mangler, ble diskutert om vi skulle 
ta dette kravet videre.  
 

Olav 

4 Papirer med info om det nye styret er sendt inn. 
 
 

 

5 Dugnad planlegges på neste møte. 
 
23.04.2019: Dugnad tirsdag 7 mai, Madelen lager skriv.  
 
11.06.2019: Dugnaden ble vel gjennomført. 
 

Madelen 



 
6 Vi kommer til å benytte www.straumesvingenvel.no for å 

legge ut saker av interesse for beboerene. Blant annet 
styremøtereferater blir lagt ut. Vi vil også bruk 

 

7 Rotter, ingenting å melde. 
 
23.04.2019: Få et tilbud fra Anticimex angående 
elektroniske feller.  
 
11.06.2019: Vi fortsetter slik det er. Vi får oppdatert kart 
over rottefellene fra Anticimex ved neste befaring i slutten 
av juni. 
 

Anne 

8 Lekeplass, ingenting å melde. 
 
23.04.2019: Norodd undersøker muligheten for kvistkutter 
til dugnaden. Mulig vi kan få noe kunstgress som kan 
legges på nedre lekeplassen.  

Madelen 

9 Vann og avløp: Ingenting å melde, etterlyse skriv fra 
Andreas. 
 
23.04.2019: Ingenting å melde. 
 
11.06.2019: Ingenting å melde. 
 
10.09.2019: Vannlekkasje trolig på privat grunn ved nr 6. 
Nr. 6 har tatt kontakt med altivann for utbedringer. 
Norodd oppdaterer Knappenveien 5 som har vært i 
kontakt tidligere og lurt på om styret vet om noe 
vannlekkasje el.  
Nr. 7 har også tatt kontakt angående mye vann. Styret vet 
ikke om noen lekkasje etc i nærheten.  
 
05.11.19: Styret er blitt kontaktet angående avklaring om 
vannledningen som går ved rekkehusene ved nr 6 er privat 
eller felles. For å avklare dette må vi få en oversikt over 
hele Straumesvingen. Norodd henter ut kart fra 
kommunen.  

Norodd 

10 Sankthans:  
 
11.06.2019: Anne lager et skriv hvor det oppfordres til at 
småbarnsfamilier samles på lekeplassen og griller. 

Anne 

11 Bussforbindelse: 
 
10.09.2019: Mottatt brev fra Norvall Skreien. Han lurer på 
om det er muligheter for gangsti til Straumsåsen slik at 
beboerne i Straumesvingen kan få glede av et evt. 
busstilbud i Straumsåsen.  
 

Madelen 



Madelen kontakter Strømme gård utbygging AS angående 
vedlikehold av eksisterende sti og om planene for buss i 
Straumsåsen. 
 
05.11.19: Svar fra Strømme gård utbygging at de har lagt 
til rette for bussforbindelse. Bussruter er en 
fylkeskommunal sak slik de forsto det og videre sa de at: 
"Skyss anbefalte at når utbyggingsområdet har et visst 
antall beboere så burde Velforeningene ta kontakt med 
Samferdselsutvalget for å «presse på» for 
bussforbindelse."  
Vi må derfor undersøke hva grunnlag det er i 
Straumesvingen og hvilket behov det er. De som er 
interessert i bussforbindelse må derfor enten sende mail 
til Madelen.eide@gmail.com eller møte på 
generalforsamlingen.  
 
 

12 Hjertestarter: 
 
10.09.2019: Forslag om hjertestarter. Styret kom frem til 
at det er mest hensiktsmessig å ringe ambulanse.  

 

13 Båt på parkeringsplassen: 
 
10.09.2019: Henvendelse om at det er en båt som har 
stått lenge på parkering. Olav undersøker. 

Olav 

 

mailto:Madelen.eide@gmail.com

